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Närvarande medlemmar: 13 st. Se bifogad röstlängd
Plats:    Klubblokalen
Tidpunkt:   2015-04-19 kl.13:00-15:00.
 
§1 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat
 
§2 Godkännande av kallelse
Kallelsen godkändes
 
§3 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.
 
§4 Val av Ordförande och Sekreterare för årsmötet
Till ordförande för årsmötet valdes sittande: Mia Stuhre
Till sekreterarare för årsmötet valdes sittande: Oscar Gardell
 
§5 Val av Justeringsman
Till justeringsman valdes Christer Gottberg
 
§6 Godkännande av fullmakter
Inga fullmakter var inlämnade
 
§7 Föregående årsmötesprotokoll
Godkändes och lades till handlingarna

§8 Verksamhetsberättelse 2014
Ordförande genomförde en muntlig genomgång av 2014. Verksamhetsberättelsen 
kommer att göras tillgänglig på http://www.visbyvespaclub.se/  

§9 Ekonomisk berättelse
Resultatet för 2014 blev ett överskott på 5250 kr.

§10 Revisionsrapport
Revisor Jan Lundqvist läste upp revisionsrapporten och förklarade att det är föredömlig 
ordning i bokföringen.
 
§11 Ansvarsfrihet för styrelsen
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet
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§12 Val av styrelseledamöter
 
Valberedningen presenterade sitt arbete och följande beslutades:
 
Ordförande:   Mia Stuhre   Omval  2017
Kassör:   Carita Österdahl  1 år kvar          2016
Sekreterare:   Oscar Gardell    Omval  2017
Info/Web-ansvarig:  Torbjörn Stuhre  1 år kvar 2016
Aktivitetsansvarig:  Christer Gottberg  Omval  2017
Materialansvarig:  Ronny Ohlsson  Omval  2017
 
Kontaktpersoner
Visby:    Mia Stuhre   Omval  2017
Norr:    Stig Bjäremo   1 år kvar 2016
Söder:    Linda Malmqvist  Omval  2017
 
Revisor och suppleant.
Revisor:   Jan Lundquist    Omval  2016
Revisorssuppleant:  Marlen Lindström                   Omval  2016
 
Valberedning (1 år)
Sammankallande:                  Niklas Lindberg  Omval
    Henrik Radhe    Omval
    Therese Iveby Gardell  Omval
 
Not: Linda Malmqvist valdes som assistent till Aktivitetsansvarig med avsikt att ta över 
efter Christer Gottberg.

§13 Plan för verksamhetsåret 2015
 
Planen är tillgänglig på http://www.visbyvespaclub.se/

Om nya aktiviteter skapas bör information skickas ut via mail. Kontaktpersonerna skall 
involveras.

§14 Medlemsrekrytering
 
Ett tips från mötet: Om ni ser någon på Vespa, fråga om hen är medlem i VVC, om så 
inte är fallet informera om klubben.
 
Ordförande förklarar att det är OK att bjuda med potentiellt nya medlemmar till aktiv-
iteter
 
Peter Daun kommenterade att VVC har haft bra närvaro i media och att det påverkar 
intresset för klubben.

§15 Inkomna motioner
Inga motioner har lämnats

§16 Övriga frågor
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Hur skall klubben nyttja överskottet på ca 20 Tkr i kassan:
 
Förslag inkom att klubben skall betala 50% av hyran för klubblokalen fr o m 
2015-07-01. Förslaget antogs efter votering vilken gav ett enhälligt bifall under 
förutsättning att årshyran är 12 Tkr. 
 
Förslag på att bygga upp ett lager bestående av förbrukningsartiklar till Vespa. Peter 
Norbäck tar fram förslag på lista. Medlemmarnas uttag från listan noteras och en sam-
lings inbetalning görs av resp. medlem 1 ggr/år.
Beslut togs att Peter köper in behövliga förslitningsdelar av Ronny.
 
Klubbjacka:
 
Marinblå i VCT-material med diskret vitt tryck. Kostnad inklusive tryck blir ca 600 kr. 
Förslag inkom att klubben betalar 50 % och erbjuder klubbjackan för aktiva medlem-
mar för 300 kr. En votering gav ett enhälligt bifall.
Mia återkommer på hemsidan gällande beställningsförfarande.
Torbjörn lägger upp bild på hemsidan avseende trycket.
 
Tack till Leo:

Mötet beslutade att skänka en klubbjacka till Leo för att visa uppskattning för genom-
förda insatser.
 
Hjälpa Ninni:

Mötet beslutade att klubben skall hjälpa Ninni med att ta in hennes Vespa för service.
 
Hemsidan bör prioriteras som informationskanal
 
Torbjörn kommer att undersöka möjligheterna att flytta hemsidan till en annan teknisk 
plattform. (ev. en blogg). Peter Daun erbjuder sig att hjälpa till med tips.
 
Möte med framtidsgruppen
 
Mia har som representant av en av landets största klubbar blivit inbjuden att tycka till 
om SSK:s (Svenska Scooter Klubben) framtid och vad den klubben skall ägna sig åt 
framåt. Mia redogjorde lite kort hur diskussionerna gick och den “inputen” tas upp på 
SSK:s kommande sttyrelsemöten.

SM i Gymkhana
Möjligheterna att arrangera ett SM i gymkhana har undersökts. Det visade sig dock 
vara förenat med rigorösa regelverk och slutsatsen är att det är inget vi skall satsa på.
 
§17 Mötets avslutande
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.
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Vid pennan:                                                                                              Ordförande:

 

________________________________       ____________________________________

Oscar Gardell                                                                                            Mia Stuhre

 

 

Justeringsman:

 

__________________________________

Christer Gottberg

3 Carita Österdahl
4 Christer Gottberg 
7 Torbjörn Stuhre
8 Mia Stuhre
12 Bengt Lundgren
17 Linda Malmqvist
26 Oscar Gardell 
36 Agneta Blom

37 Janne Lundqvist
42 Bengt Jönsson 
55 Niklas Lindberg 
77 Peter Norbäck
80 Peter Daun

Närvarande medlemmar:


